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Protokół Nr Vl/2024 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

z dnia 24 października 2024 r. 

VI Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki w IX kadencji odbyła się w dniu 
24 października 2024 r. w godz. 11 :00 - 17: 15 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mińsk 
Mazowiecki, ul. J. Chełmońskiego 14. 
W sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, sołtysi Gminy 
Mińsk Mazowiecki, p. Antoni Janusz Piechoski Wójt Gminy, p. Radosław Legat Zastępca 
Wójta, p. Jolanta Damasiewicz Sekretarz Gminy, p. Katarzyna Kalinowska Skarbnik Gminy, 
dyrektorzy gminnych placówek oświatowych, pracownicy Urzędu Gminy, laureaci 
gminnego konkursu na najpiękniejszy ogród i przedogródek w Gminie oraz laureaci 
konkursu fotograficznego. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław Wojda Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
obrady VI sesji Rady Gminy i powitał wszystkich przybyłych i oglądających sesję. 

Głosowania jawne imienne podczas sesji odbywają się za pośrednictwem 
oprogramowania umożliwiającego niezwłoczne podawanie do publicznej wiadomości 
sposobu głosowania poszczególnych radnych. Imienny wykaz glosowania radnych 
z VI sesii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Obecność potwierdziło 15 radnych. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził quorum i prawomocność obrad 
sesji. 
W trakcie sesji liczba radnych ulegała zmianie. 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad VI i sesji zapytał, czy są 
wnioski lub uwagi do proponowanego porządku obrad - wniosków i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził glosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Za przyjęciem było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Uchwalenie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy. 
5. Wręczenie nagród w konkursie na najpiękniejszy ogród i przedogródek w Gminie Mińsk 

Mazowiecki. 
6. Wręczenie nagród w konkursie fotograficznym pn. "Lato w Gminie Mińsk Mazowiecki". 
7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki. 
8. Sytuacja oświaty w Gminie Mińsk Mazowiecki. 
9. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok. 
10. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki na lata 

2024-2032. 
11. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki. 
12. Uchwała w sprawie poboru podatków w drodze inkasa od osób fizycznych, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
13. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień 

z tego podatku. 
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie zabudowanej nieruchomości 

w miejscowości Brzóze obciążonej hipoteką. 
15. Uchwała w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku 

o dofinansowanie dla zadania pod nazwą „Termomodernizacja szkoły podstawowej 
w Stojadłach". 

16. Uchwała w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego zawarcia ugody. 
17. Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Karolina. 
18. Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Cielechowizna. 
19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym. 
20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym, 
21. Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponaglenia w zakresie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Mińsk Mazowiecki. 
22. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki. 
23. Uchwała w sprawie przekazania skargi. 
24. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku podmiotu. 
25. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku podmiotu. 
26. Wolne wnioski. 
27. Zamknięcie obrad. 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy w dniu 12 września 2024 r. 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego protokołu- uwag 
nie zgłoszono. Przewodniczący w związku z brakiem uwag uznał protokół za przyjęty. 

Punkt 5. 
Wręczenie nagród za najpiękniejszy ogród i przedogródek 

w Gminie Mińsk Mazowiecki 

Wójt Gminy Mińsk Mazowiecki oraz Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu Elżbieta Roguska wręczyli nagrody laureatom konkursu na najpiękniejszy ogród 
i przedogródek w Gminie Mińsk Mazowiecki. 

Punkt 6. 
Wręczenie nagród w konkursie fotograficznym 

,,Lato w Gminie Mińsk Mazowiecki" 

Przedstawiono laureatów 1 wręczono im nagrody w konkursie fotograficznym „Lato 
w Gminie Mińsk Mazowiecki". 

Punkt 7. 
Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym. 
Radny Maciej Gałązka oraz sołtys Grabiny Aleksander Sikorski poruszyli temat 
wprowadzenia opłat parkingowych na parkingach przed Urzędem Gminy i postulowali 
o wyłączenie ulicy Chełmońskiego ze strefy płatnego parkowania. 
Przewodniczący Rady Gminy zaapelował o rozpowszechnienie informacji o wolnych 
miejscach w Klubie Seniora. 

Punkt 8. 
Sytuacja oświaty w Gminie Mińsk Mazowiecki 

Pani Sekretarz przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie za 
2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy poruszył temat możliwości wprowadzenia zmian w sposobie 
uiszczania opłat za posiłki w szkołach. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził 1 O minutową przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Punkt 9. 
Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany do uchwały budżetowej na 2024 rok. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr Vl46.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na lata 2024-2032 

Pani Skarbnik omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na lata 2024- 2032, przedstawiła autopoprawki. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 
na lata 2024-2032 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr Vl47.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwala w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki 

Pani Skarbnik przedstawiła założenia Uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego z przeznaczeniem na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 
Mińsk Mazowiecki. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwala w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwala Nr Vl48.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
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Uchwala w sprawie poboru podatków w drodze inkasa od osób fizycznych, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Przewodniczący Rady omówił zasadność podjęcia Uchwały w sprawie poboru podatków 
w drodze inkasa od osób fizycznych, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwala w sprawie poboru podatków w drodze inkasa od osób fizycznych, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwala Nr Vl49.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 

Uchwala w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
oraz zwolnień z tego podatku 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Finansów uzasadnił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwala w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 
zwolnień z tego podatku została podjęta 
Uchwala Nr Vl50.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 14. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie zabudowanej 
nieruchomości w miejscowości Brzóze obciążonej hipoteką 

Wicewójt omówił projekt Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
zabudowanej nieruchomości w miejscowości Brzóze obciążonej hipoteką. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, 2 radnych wstrzymało się 
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od głosu. 
Uchwala w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie zabudowanej nieruchomości 
w miejscowości Brzóze obciążonej hipoteką została podjęta 
Uchwała Nr V151.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwala w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku 

o dofinansowanie dla zadania pod nazwą „Termomodernizacja szkoły 
podstawowej w Stojadłach" 

Wicewójt uzasadnił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwala w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku 
o dofinansowanie dla zadania pod nazwą „Termomodernizacja szkoły podstawowej 
w Sto jadłach" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V152.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwala w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego zawarcia ugody 

Przewodniczący Rady poinformował o tym, że Wójt przedstawił już wyjaśnienie do tej 
uchwały w sprawozdaniu i zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały- pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, 1 radny był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwala w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego zawarcia ugody została podjęta 
Uchwała Nr V153.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwala w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Karolina 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Sołtys wsi Karolina zwrócił się do Wójta 
z prośbą o nadanie nazwy ulica Długa działce ewidencyjnej nr 470/2. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 
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W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwala w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Karolina została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr V154.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 18. 
Uchwala w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Cielechowizna 

Przewodniczący Rady Gminy powiadomił o wniosku mieszkańców Cielechowizny, którzy 
zwrócili się do Wójta z prośbą o nadanie nazw ulic w miejscowości. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały. 
W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwala w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Cielechowizna została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr V155.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 19. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że Komisja rekomenduje 
Radzie Gminy uznanie petycji mieszkańców w sprawie budowy chodnika o długości 700 metrów 
w ciągu ul. Kolejowej w Targówce za bezzasadną. 

Radny Daniel Macios uzasadnił swe poparcie dla petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie uznanie petycji za bezzasadną. 
W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za odrzuceniem petycji było 12 radnych, 1 radny był przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. 
Petycja złożona w interesie publicznym została uznana za bezzasadną. 
Uchwala Nr V156.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 20. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym 

Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków przekazał, iż Komisja rekomenduje 
Radzie Gminy uznanie petycji dotyczącej rozpoczęcia podawania szczepień przeciwko 
wirusowi HPV w szkołach za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie uznanie petycji za bezzasadną. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za uznaniem petycji za bezzasadną było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
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wstrzymał się od głosu. 
Petycja złożona w interesie publicznym została uznana jednogłośnie za bezzasadną. 
Uchwala Nr V157.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 21. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponaglenia w zakresie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków poinformował, że Komisja 
rekomenduje Radzie Gminy uznanie ponaglenia związanego z nierozpatrzeniem skargi 
dotyczącej niewłaściwego wydatkowania środków publicznych w związku z zakupem walca 
drogowego za bezzasadne. 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że w ramach tego ponaglenia na ręce skarżącego 
złożył przeprosiny za wcześniejsze nierozpatrzenie skargi. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie uznanie ponaglenia w zakresie 
rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za bezzasadne. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za uznaniem ponaglenia za bezzasadne było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
Ponaglenie w zakresie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk 
Mazowiecki zostało uznane jednogłośnie za bezzasadne. 
Uchwala Nr V158.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 22. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków przedstawił stanowisko Komisji 
rekomendujące uznanie skargi związanej z nieutrzymywaniem w należytym stanie terenu 
należącego do Gminy jako bezzasadnej. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie uznanie skargi na działalność 
Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za bezzasadną. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za uznaniem skargi za bezzasadną było 14 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. 
Skarga na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki została uznana za bezzasadna. 
Uchwala Nr V159.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 23. 
Uchwala w sprawie przekazania skargi 

Przewodniczący Rady poinformował o przekazaniu skargi na niewłaściwą organizację pracy 
Rady Gminy i Przewodniczącego, dotyczącą koordynacji prac w zakresie transportu między 
Gminą a Związkiem Powiatowo- Gminnym zgodnie z właściwością Wojewodzie 
Mazowieckiemu. 

Skarżący oraz sołtys Aleksander Sikorski podniósł zarzut niewłaściwej interpretacji prawa 
podważającej zasadność przyjęcia uchwały przez Radę Gminy. 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minutową przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Przewodniczący rekomendował Radzie Gminy podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie przekazanie skargi do właściwego 
organu. 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za przekazaniem skargi do właściwego organu było 11 radnych, nikt nie był przeciw, 
2 radnych wstrzymało się od głosu. 
Skarga na niewłaściwą organizację pracy Rady Gminy zostanie przekazana do Wojewody 
Mazowieckiego. 
Uchwała Nr Vl. 60.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 24. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia wniosku podmiotu 

Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków poinformował, że Komisja 
rekomenduje uznanie wniosku dotyczącego koordynacji działań w zakresie transportu 
i współpracy ze Związkiem Powiatowo- Gminnym za bezzasadny. 

Skarżący wystąpił o podjęcie działań przez Radę Gminy związanych z zaangażowaniem 
mieszkańców w proces konsultacji społecznych dotyczących potrzeb transportowych 
w Gminie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie uznanie za bezzasadny wniosek 
podmiotu. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za uznaniem wniosku za bezzasadny było 13 radnych, 2 radnych było przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
Wniosek podmiotu został uznany za bezzasadny. 
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Uchwala Nr Vl61.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 25. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia wniosku podmiotu 

Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków przekazał stanowisko Komisji 
rekomendujące uznanie wniosku dotyczącego publikacji protokołów z komisji na stronie BIP 
za bezzasadny. 

W dyskusji udział wzięli Skarżący, Przewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Komisji 
Skarg, Petycji i Wniosków oraz sołtys Aleksander Sikorski. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uznanie za bezzasadny wniosek 
podmiotu. 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za uznaniem wniosku za bezzasadny było 12 radnych, 1 radny był przeciw, 1 wstrzymał 
się od głosu. 
Wniosek podmiotu został uznany za bezzasadny. 
Uchwala Nr VI 62. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 26. 
Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Gminy przedłożył informację o złożonych oświadczeniach 
majątkowych radnych w 2024 roku. 

Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski poruszył kwestię terminów usunięcia awarii instalacji 
oświetleniowych na terenie Gminy, podniósł temat powstawania nowych żłobków w Gminie 
a także możliwości finansowania dodatkowych zajęć z budżetu Gminy. Poprosił również, aby 
z większym wyprzedzeniem informować o terminach prac komisji. 

Radny Sławomir Komuda w imieniu swoim i mieszkańców podziękował za przebudowę 
ulicy Wspólnej w Mariance. 

Radny Maciej Gałązka poruszył problem przebudowy chodnika w miejscowości 
Cielechowizna oraz kwestię potrzeby powstania transportu publicznego. 

Sołtys Cielechowizny Eliza Skiba nawiązała do otrzymanego od Wójta pisma dotyczącego 
udzielenia informacji, który z mieszkańców miejscowości chciałby pozostawić na swoich 
nieruchomościach przeznaczenie działek w planie ogólnym pod zabudowę siedliskową 
rolniczą. 

Radny Daniel Macios odniósł się do utrudnień w dowozie dzieci do szkół autobusem 
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szkolnym w związku z trwającą przebudową drogi powiatowej w miejscowości Targówka, 
problemów związanych z projektowaniem ul. Wiśniowej w Targówce oraz tematu sposobu 
obniżenia opłat za kanalizacje mieszkańcom gminy. 

W dyskusji udział wzięli Wójt, Wicewójt, Pani Sekretarz, Przewodniczący Rady Gminy, 
radny Paweł Lipiński, radny Maciej Gałązka, radny Daniel Macios, pracownik Urzędu 
Gminy Urszula Milewska. 

Punkt 27. 
Zamknięcie obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zamknął obrady VI sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
które odbyły się w dniu 24 października 2024 r. 

Protokół sporządziła: 
Angelika Owsianka 
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